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Protokół Nr 11/2020 

z posiedzenia  Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa,  

Zdrowia i Spraw Społecznych odbytego w sposób zdalny wspólnie  

z Komisją skarg, wniosków i petycji 

w dniu 2 grudnia 2020 roku 

 

 Posiedzenie odbyło się wspólnie z Komisją skarg, wniosków i petycji z uwagi na 

wystąpienie z inicjatywą zwołania wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu  

w Myśliborzu. 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 12:35, a zakończyło się o godzinie 13:50 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Andrzej Królikowski – Przewodniczący Komisji 

Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 

zgodnie z uzgodnieniami obu przewodniczących Komisji, a protokołowała Dominika 

Bułgajewska. 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący posiedzenia stwierdził quorum, 

niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 

do protokołu). 

 

Podczas posiedzenia nieobecna – Krystyna Wyszyńska 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy 

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 374 ze zm.) 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza i wydanie opinii do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok.  

4. Analiza i wydanie opinii do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2021-2033. 

5. Opracowanie planu pracy Komisji na 2021 rok. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia.  

 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski  

Przedstawił  porządek posiedzenia Komisji. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem porządku obrad przez Komisję Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych głosowało 5Członków Komisji, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 3 

Analiza i wydanie opinii do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok.  
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Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 

Poprosił Skarbnika Powiatu o omówienie przedmiotowego projektu. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła projekt budżetu na 2021 rok. Podała informacje dotyczące wysokości 

dochodów, w tym bieżących i majątkowych oraz wydatków. Przekazała, że budżet na 2021 

rok jest deficytowy, a deficyt wynosi 377.814,76 zł. Podała informacje o przychodach  

i rozchodach. Odniosła się do struktury dochodów. Zwróciła uwagę, że na dochody bieżące 

składają się w prawie 50 % z subwencji z budżetu państwa. Podała informacje dotyczące 

wysokości planowanych dotacji i subwencji. Podała poszczególne źródła dochodów. 

Przedstawiła informacje o zaplanowanych wydatkach, w tym bieżących oraz majątkowych. 

Odniosła się do struktury wydatków. Poruszyła kwestię dofinansowania zadań oświatowych.  

Przekazała, że ponad subwencję oświatową powiat na etapie projektu zabezpiecza 

6.540.682,62 zł. Przekazała, że jednostki oświatowe zostały zabezpieczone na wynagrodzenia 

na okres 11 miesięcy. Zwróciła uwagę, na finansowanie takich jednostek jak Dom Pomocy 

Społecznej w Myśliborzu oraz Regionalną Placówkę Opiekuńczo-Terapeutyczną w Dębnie. 

Już w 2020 roku nie finansują się z otrzymanych dochodów. Pomimo wzrostu odpłatności nie 

mogą się zbilansować z dochodów bieżących. Wydatki placówek wzrastają. 

Przedstawiła informację odnośnie zaplanowanych zadań inwestycyjnych zaplanowanych  

w wydatkach majątkowych. Kolejno wymieniła poszczególne zadania i podała zaplanowane 

kwoty środków finansowych na ich realizację. Odniosła się do kwestii finansowania zadań 

wolnymi środkami z lat ubiegłych.  

Poruszyła kwestię rozchodów budżetowych związanych z wykupem wcześniej 

wyemitowanych obligacji na podstawie zawartych umów.  

Omówiła podział i podała kwoty rezerw utworzonych w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 

2021 rok. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 

Zwrócił uwagę na zabezpieczone w oświacie środki finansowe na wynagrodzenia. W związku 

z tym, zapytał czy Zarząd Powiatu przewiduje zmiany w regulaminie wynagradzania 

nauczycieli w roku 2021?  

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że nie przewiduje się wprowadzenie zmian w tym zakresie. 

 

Wicestarosta– Alicja Prill 

Poinformowała, że Zarząd Powiatu nie planuje obniżenia wynagrodzeń nauczycieli. Zwróciła 

uwagę, że przy konstruowaniu budżetu szczególnie w przypadku placówek oświatowych  

i szkół, Zarządowi Powiatu zależało na zabezpieczeniu wynagrodzeń na dłuższy okres czasu 

niż w poprzednim roku. Poprzednio środki zabezpieczono na 10 miesięcy. Przekazała, że 

priorytetem dla Zarządu Powiatu jest zabezpieczenie wynagrodzeń dla pracowników, w tym 

pracowników oświaty. Nawiązując do 11-miesięcznego okresu zabezpieczenia wynagrodzeń 

dla jednostek oświatowych zaznaczyła, że Zarząd Powiatu nie przewiduje zmian  

w regulaminie wynagradzania nauczycieli.  

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Poruszył kwestię opracowania audytu odnośnie działalności oświaty w Powiecie 

Myśliborskim.  
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Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji – Józef Faliński 

Zauważył, że projekt budżetu na 2021 rok został skonstruowany prawidłowo, jest bardzo 

klarowny i jasny. Z jednej strony jest pozytywny z uwagi na większą ilość dochodów,  

a z drugiej strony negatywny z uwagi na wydatki majątkowe. 

Przekazał, że wśród wydatków bieżących oświata stanowi znaczną kwotę. Poruszył sprawę 

zabezpieczenia dodatkowo środków w kwocie ponad 6 mln zł na finansowanie oświaty. 

Zwrócił uwagę na powiązanie realizowanych zadań inwestycyjnych ze środkami Unii 

Europejskiej lub z zawartymi porozumieniami z samorządami gminnymi. Nie pozwala to na 

przekazanie środków przeznaczonych na realizację inwestycji na wynagrodzenia nauczycieli. 

Poruszył kwestię prowadzenia dalszych prac nad budżetem przez Zarząd jak i Radę Powiatu 

w zakresie pozyskiwania dodatkowych źródeł dochodów i oszczędności celem spinania tego 

budżetu. Zaznaczył, że budżet jest do przyjęcia pod względem finansowym z uwagi na 

wykazane wszystkie źródła dochodów, wydatków i jest pokrycie. Stwierdził, że budżet na 

2021 rok jest budżetem otwartym do tego, żeby w ciągu roku radni powiatowi mogli 

pracować i podejmować decyzje związane z realizacją zadań. 

Nawiązał do realizacji zadań inwestycyjnych w zakresie naprawy i remontu dróg w Gminie 

Barlinek. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odniósł się do realizacji inwestycji dot. przebudowy drogi powiatowej Sumiak-Karsko. 

Przekazał, że Zarząd Powiatu jest po przeprowadzonym przetargu, gdzie kwota jaka była 

przeznaczona na to zadanie wynosiła 4 mln zł, natomiast oferta złożona w przetargu wyniosła 

3 mln. zł. Wkład finansowy na realizację w/w inwestycji został pozyskany ze środków 

unijnych oraz od samorządu gminnego. 

Przekazał, że po podpisaniu umowy z wykonawcą inwestycji powiat otrzyma zwrot części 

środków finansowych. 

 

Wicestarosta Myśliborski – Alicja Prill 

Nawiązując do wypowiedzi radnego J. Falińskiego poinformowała, że w projekcie budżetu na 

2021 rok ujęte zostały środki finansowe z tytułu COVID-19 na zadania drogowe, lecz nie są 

one jednoznacznie pokazane.  

Zwróciła uwagę na określoną inwestycję w Barlinku. Poinformowała, że po 

przeprowadzonych uzgodnieniach z wójtami i burmistrzami na temat partycypowania  

w kosztach realizacji wspólnych zadań drogowych, w budżecie przyszłorocznym kolejno 

będą pojawiały się konkretne zadania. Zaznaczyła, że kwota jest zabezpieczona i jednocześnie 

pokazana w budżecie. Jednakże konkretne zadania będą się pojawiały w budżecie już po 

dokonanych uzgodnieniach.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Podała wartości dochodów i wydatków zaplanowanych w budżecie na rok 2020  

w porównaniu do planowanych kwot na 2021 rok. Tempo wzrostu wydatków bieżących jest 

większe w odniesieniu do tempa wzrostu dochodów bieżących. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odniósł się do kwestii pozyskiwania środków zewnętrznych i poszukiwania oszczędności. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę na wysokość środków finansowych pozyskanych ze środków zewnętrznych 

przez Dom Pomocy Społecznej w Myśliborzu na walkę z COVID-19 oraz środków 

przekazanych przez Wojewodę Zachodniopomorskiego, jest to łącznie kwota ok. 1 mln zł. 
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie: 

 

Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 

Za pozytywną opinią do projektu Budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok głosowało - 

4 Członków Komisji, przeciw – 0, 1 Członek Komisji wstrzymał się od głosu.  

Kolejno: 

 

Komisja skarg wniosków i petycji: 

 

Za pozytywną opinią do projektu Budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok głosowało - 

3 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Ad. 4 

Analiza i wydanie opinii do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2021-2033. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski  

Poprosił Skarbnika Powiatu o omówienie przedmiotowego projektu. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego 

na lata 2021-2033. Przekazała, że najważniejszą częścią w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej jest załącznik Nr 1 i zestawienie cyfrowe, czyli wprowadzenie na 2021 rok kwot 

zgodnych z projektem budżetu. Poinformowała, że w latach 2021-2033 zostały przyjęte 

kwoty z zastosowaniem indeksacji, w tym wzrost o PKB i inflację w takiej wysokości, jak 

został zaplanowany budżet państwa. Ministerstwo Finansów określiło wskaźniki  

i w Wieloletniej Prognozie Finansowej też znalazły one zastosowanie. Przekazała, że 

Wieloletnia Prognoza Finansowa Powiatu Myśliborskiego jest do roku 2033, w związku  

z tym iż ostatnia spłata zadłużenia następuje w 2033 roku. Powiat musi pokazać, że będzie na 

bieżąco regulował swoje zobowiązania.  

Zwróciła uwagę na spełnienie wskaźników wynikających z art. 242 i 243 ustawy o finansach 

publicznych.  

Poinformowała, że załącznik Nr 2 dot. wieloletnich przedsięwzięć pokazuje na rok 2021 te 

przedsięwzięcia, które były rozpoczęte w latach wcześniejszych, bądź przedsięwzięcia 

rozpoczynające się w 2021 roku i zarazem kończące się w roku późniejszym. Zwróciła 

uwagę, że nie ma uwidocznionych przedsięwzięć rocznych, ponieważ nie jest to wieloletnie 

zadanie. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 

Zauważył, że był taki moment w bieżącej kadencji Rady Powiatu, gdzie te wskaźniki były 

zagrożone. 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że to się nie zmienia jeżeli chodzi o wskaźnik z art. 242 ustawy  

o finansach publicznych. Poinformowała, że od 2022 roku tylko dochody bieżące będą mogły 

być powiększone o nadwyżkę, nie będzie już tych wolnych środków i możliwości ich 

doliczenia na poczet wydatków bieżących. Przekazała, że tempo wzrostu dochodów 

bieżących jest mniejsze niż tempo wzrostu wydatków bieżących. Ogromne wydatki idą na 

wynagrodzenia w Powiecie Myśliborskim, podobnie jak i w większości jst. Zwróciła uwagę, 

że ten wzrost wydatków na wynagrodzenia wynika m.in. z tego że rząd podwyższa najniższą 

krajową. Poinformowała, że wskaźnik z art. 243 nie jest zagrożony, lecz wszystko zależy od 

koniunktury i pozyskanych przez powiat środków oraz jak pokazujemy zdolność kredytową 

(ilość posiadanych dochodów). Zaznaczyła, że głównym miernikiem są wydatki bieżące, gdyż 

wydatki majątkowe nie wpływają na wskaźniki. 

Odniosła się do zapytania skierowanego na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w sprawie zadań 

inwestycyjnych zaplanowanych w 2020r. dot. termomodernizacji MOW w Renicach oraz 

RPOT w Dębnie i również budowy Domu Dziennego w DPS. Zwróciła uwagę, że 

wymienione zadania nie będą zrealizowane w 2020r. z tego względu, iż praktycznie w 100% 

były zakładane do dofinansowania ze środków zewnętrznych. Przekazała, że na 

termomodernizację MOW-u w Renicach, jak i na DPS można był uzyskać dofinansowanie  

w 100 %. Na najbliżej sesji w 2020r. te zadania będą zdjęte i nie są uwidocznione w 2021 

roku, żeby nie obciążać budżetu. Poinformowała, że wnioski są złożone i jeżeli będzie 

moment iż uzyskają one pozytywną opinię to wtedy nastąpi wprowadzenie ich na sesję.  

 

Wicestarosta Myśliborski – Alicja Prill 

Poinformowała, że Zarząd Powiatu nie rezygnuje z tych zadań, wnioski zostały złożone  

i chodzi o przejrzystość budżetu.  

Odniosła się do wymienionych zadań inwestycyjnych. Przekazała, że jeżeli chodzi o RPOT 

w Dębnie to wniosek jest w rezerwie, nie otrzymał dofinansowania i będzie na początku 

przyszłego roku złożony ponownie. Zwróciła uwagę, że w przypadku otrzymania 

dofinansowania Zarząd Powiatu będzie wnioskować o uwidocznienie każdego z tych zadań  

w budżecie. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, na złożone wnioski. Poinformował o kierowanych zapytaniach  

i uzupełnieniach. Zaznaczył, że jest to dofinansowanie w 100 %, są to duże inwestycje, które 

pojawiły się jeszcze przed COVID-em. Zaznaczył, że starają się być na bieżąco z tematem. 

Odniósł się do wniosku związanego z termomodernizacją Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach. Zwrócił uwagę, że projekt ten był planowany od wielu lat. 

Część zadań została wykonana z własnych środków, jednak zakres prac jest dużo większy. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie: 

 

Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 

Za pozytywną opinią do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 

2021-2033 głosowało - 4 Członków Komisji, przeciw – 0,  1 Członek Komisji wstrzymał się 

od głosu.  

Kolejno: 
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Komisja skarg wniosków i petycji: 

 

Za pozytywną opinią do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 

2021-2033 głosowało - 3 Członków Komisji, przeciw – 0,  nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Ad. 5 

Opracowanie planu pracy Komisji na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 

Przekazał, że projekt planu pracy Komisji na 2021 rok został przesłany członkom Komisji. 

(Projekt planu pracy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

Zapytał, czy członkowie Komisji wyrażają zgodę na to, żeby niniejsza komisja uzupełniała 

plan pracy o zadania, które będą mogły być realizowane po zniesieniu stanu zagrożenia 

epidemicznego? Zwrócił uwagę na konieczność zorganizowania posiedzenia wyjazdowego 

komisji do jednostek oświatowych i powiatowych jednostek organizacyjnych Powiatu 

Myśliborskiego. 

Zaznaczył, że proponowany plan pracy jest powiązany z planem Pracy Rady Powiatu na 2021 

rok.(Projekt planu pracy Rady Powiatu stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

Następnie, zapytał, czy są pytania bądź uwagi do planu pracy Komisji na 2021 rok? 

 

Członek Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia  

i Spraw Społecznych – Wojciech Ciechanowicz 

Przekazał, że popiera przedstawioną propozycję. Zwrócił uwagę na możliwość rozszerzenia 

planu pracy przedmiotowej komisji pod względem bieżących potrzeb.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem planu pracy Komisji na 2021 rok głosowało – 5 Członków Komisji, przeciw – 

0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

Ad. 6 

Sprawy różne: 

 

Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 

Przewodniczący Posiedzenia – Andrzej Królikowski 

Poruszył kwestię występujących zakażeń koronawirusa w jednostkach organizacyjnych 

Powiatu Myśliborskiego. Zwrócił uwagę, że część jednostek nie może wypełniać do końca 

swoich zadań  min. DWDz i internaty. Zapytał, czy pracownicy z tych innych jednostek, 

które nie wykonują zadań w pełni, a tylko częściowo zdalnie są oddelegowani do pracy  

w innych jednostkach wedle występujących potrzeb? Jeżeli tak to, czy takie skierowania 

otrzymują nauczyciele na piśmie? Odniósł się do wymogów jakie należy spełnić związanych 

ze skierowaniem nauczyciela do pracy. 

Zapytał o kwestię wypłacania wynagrodzenia postojowego w związku z niewykonywaniem 

przez pracowników zadań z różnych powodów? 
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Wicestarosta Myśliborski – Alicja Prill 

Odniosła się do tematu zaangażowania pracowników DWDz do pracy w innych jednostkach  

w związku z zawieszeniem działalności placówki. Poinformowała o uzupełnianiu etatów 

w ZSP przy ul. Strzeleckiej i przydzieleniu dyżurów w internacie w Rowie dla 

wychowawczyń z CKZ-ów do momentu kiedy nie została ogłoszona praca zdalna  

w szkołach. Przekazała, że z chwilą ogłoszenia zdalnego nauczania w szkołach zawarte 

porozumienia stały się nieważne, ponieważ takiego świadczenia pracy nie było. 

Proponowano pracę w różnych formach. Poinformowała o proponowanej pomocy w formie 

wolontariatu przy wsparciu pracy zdalnej dla dzieci w RPOT w Dębnie oraz DPS  

w Myśliborzu. Poinformowała, że na dzisiejszy pracownicy DWDz nie są zaangażowani do 

pracy w żadnej innej placówce. Wymagana jest na to zgodna, której organ nie otrzymał. 

Poinformowała o sytuacji epidemiologicznej w szkołach i placówkach oświatowych. 

Przedstawiła informację na temat ogniska zachorowań na koronawirusa wśród 

wychowanków w MOW Renice. Przekazała, że sytuacja jest opanowana, podlega bieżącemu 

monitorowaniu, Zarząd Powiatu jest w stałym kontakcie z kadrą kierowniczą placówki. 

Poinformowała o codziennych spotkaniach z kierownikami pozostałych jednostek, celem 

przedstawienia raportów na temat sytuacji w placówkach. 

 

Członek Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Odnosząc się do sytuacji związanej z COVID-19 zapytał, jaką kwotę Zarząd Powiatu 

przeznaczył dla tych pracowników, którzy zdecydowali się na bezpośrednią pracę z osobami 

zakażonymi? Zwrócił uwagę, że część pracowników przebywa na zwolnieniach lekarskich 

i zarazem zrezygnowali z pracy, a ci którzy zostali w pracy niejako świadomie narazili się na 

zakażenie. Przekazał, że w stosunku do pracowników świadczących pracę w placówce i tym 

samym będących w bezpośrednim narażeniu organ prowadzący powinien przeznaczyć 

dodatkowe środki finansowe. Następnie zapytał, jaką kwotę Starostwo zabezpieczyło na ten 

cel? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Poinformował, że w tej chwili Zarząd Powiatu nie zabezpieczał dodatkowej kwoty środków 

finansowych. Zwrócił uwagę na kwestię świadczenia pracy w placówce i potrzebie opieki 

nad dziećmi tam przebywającymi. Zwrócił uwagę na sytuację lekarzy i obietnic rządu 

związaną z podwyższeniem wynagrodzeń.  

 

Wicestarosta Myśliborski – Alicja Prill 

Przekazała, że Zarząd Powiatu oraz kierownictwo samego ośrodka koncentrują się przede 

wszystkim nad zapewnieniem ciągłości pracy. Zwróciła uwagę, że ogromne narzędzie do 

docenienia pracowników w formie nagrody posiada dyrektor. Widzi on ich postawę  

i może samodzielnie dokonać docenienia osób, które angażują się w pracę na rzecz 

wychowanków placówki.  

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odniósł się do zaistniałej sytuacji w Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu, gdzie 

pracownicy innych jednostek zgłaszali się do pomocy w ramach wolontariatu. Zwrócił 

uwagę na różne postawy pracowników. Poinformował, że nie otrzymał zgłoszenia 

dotyczącego nagrodzenia osób, które wykonują pracę w tych przypadkach.  

 

Członek Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Doprecyzował zapytanie, i wskazał, że nie chodziło mu tylko o pracowników MOW  

w Renicach, ale też z pozostałych jednostek. 
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Wicestarosta Myśliborski – Alicja Prill 

Odniosła się do kwestii postaw pracowników w przypadku wsparcia dla jednostek min. DPS 

w Myśliborzu. Złożyła podziękowania dla pracowników innych placówek, którzy zgodzili się 

świadczyć pracę na rzecz tej jednostki. 

Przekazała, że dyrektorzy jednostek posiadają narzędzia do gratyfikacji pracowników. 

Kolejno, poinformowała o planach wprowadzenia autopoprawki do projektu budżetu  

w sprawie ujęcia zadań niezrealizowanych do końca 2020r., a które jednocześnie zostaną 

uwzględnione w budżecie na 2021 rok. Wymieniła zadania jakie zostaną ujęte  

w autopoprawce do projektu budżetu. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na zachorowania pracowników Wydziałów Starostwa na COVID-19.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę na trudną sytuację związaną z zagrożeniem epidemicznym. Poinformował, że 

Zarząd Powiatu dokona podsumowania wniesionych przez Komisję uwag i spostrzeżeń. 

Odniósł się do kwestii zadań wykonywanych na stanowiskach pracy.  

 

Komisja skarg wniosków i petycji: 

 

Spraw różnych nie poruszono. 

 

Ad. 7 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 13:50. 
 

Protokołowała:  

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze BO 


